
155x50mm （三折页正反面）

操作说明

关机状态下，长按左/右多功能按键2秒开机，蓝灯闪烁3次，语音提示“Power on”
开关机

开机状态下，长按左或者右多功能按键4秒关机，红灯亮1秒熄灭，语音提示“Power off”

配对模式
开机后进入自动进入配对模式（语音提示“Paring”)左右耳自动配对，配对成功后主耳红蓝灯交替闪烁，副耳蓝灯熄灭；然后打开需连接设备
蓝牙，找到蓝牙名称“G12”进行配对连接，连接成功（语音提示“Connected”）。
连接状态下，手动断开蓝牙或超出蓝牙连接范围（语音提示“Disconnected”“Pairing”）后，眼镜自动进入配对模式，3分钟内无蓝牙回连或
蓝牙配对不成功，眼镜自动关机。
如与多台设备连接过，且没有取消蓝牙配对，优先选择最近连接的设备，断开后其他设备才能连接，只允许一台设备进行配对连接。

暂停/播放：双击左或右功能键
切换上一曲：三击左功能键

接听/挂断电话：双击右腿功能键 拒接电话：双击左腿功能键
通话中接听其他电话：通话中来电时双击右腿功能键接听新的来电并保留当前电话

切换下一曲：三击右功能键

音量加：单击右功能键（最大音提示“咚”）
音量减：单击左功能键（最小音提示“咚”）
语音助手/Siri：按左或右功能键1秒，启动或关闭语音助手

播放设置

通话设置

低电量提醒：使用过程中电量过低时，每1分钟一次提示声（“Battery Low”）
清除配对：关机状态下，长按左或右功能键8秒恢复出厂设置，红蓝灯交替快闪后关机

其他

Volume Up: One click at power button on right temple. 
Volume Down: One click at power button on left temple. Voice prompt at max or minimum volume.

VOICE ASSISTANT
Press for 1s at power button on either temple to activate voice assistant from your phone.

V3.0

HANDS FREE PHONE CALL
Answer / Hang off: Double clicks at power button on right temple.
Reject: Double clicks at power button on left temple.
Answer other calls on the glasses: When calling on the phone, double-click the right temple function button to answer the new call and keep the 
current call

BATTERY LOW
Voice prompt “battery low” every 1 minutes once battery low. Please charge the glasses.

RESET
Glasses switched off.Long press 8s at MFB on both temple to reset,the LED red &blue lights flash alternately and then off.

How to Use
POWER ON/OFF
On: Press for 2s at power button on both temple to switch on glasses. LED flash blue for 3 times, voice prompt “Power On”.
Off: Press for 4s at power button on either temple to switch off glasses. LED flash red for 1s. Voice prompt “Power Off”.

BLUETOOTH CONNECTION
Auto paring mode after switched on. LED flashes red&blue.
Temples auto connects to each after switched on. Choose “G12” from Bluetooth device list on your phone to connect. Auto pairing mode when 
glasses out of range or disconnected from your phone.
Glasses auto switch off after 3 minutes with no connection.
Glasses auto return to the last connected device once switch on.

PLAY MUSIC
Play / Pause: Double clicks at power button on either temple.
Previous Track: Triple clicks at power button on left temple.
Next Track: Triple clicks at power button on right temple.
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This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful 
interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. 
Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the 
equipment. 
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These 
limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and 
can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio 
communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. 
If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, 
which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the 
following measures: 
-- Reorient or relocate the receiving antenna. 
-- Increase the separation between the equipment and receiver. 
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different  from that to which the receiver is connected. 
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.


